

FOR IMMEDIATE RELEASE

OTTAWA, May 3, 2018 – The entire collection of [Supreme Court Reports](#) is now available online for easy access by lawyers, researchers, and interested members of the public, the Court announced today.

All Reports dating back to their first publication in 1878 can be accessed from the [Court's website](#). The Reports are published in cooperation with Lexum, which has published Court decisions since 1992 and Reports since 2013. Parties to proceedings may cite either the print or PDF version of the Reports in documents filed with the Court.

This initiative is part of the Court's continued efforts to make case-related information more accessible to the public.

For further information, contact:

Gib van Ert
Executive Legal Officer
(613) 996-9296

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

OTTAWA, le 3 mai 2018 – La Cour annonce aujourd'hui que toute la collection du [Recueil des arrêts de la Cour suprême du Canada](#) peut désormais être consultée aisément par les avocats, chercheurs et membres intéressés du public.

Tout le Recueil depuis la publication de son premier volume en 1878 peut être consulté à partir du [site Web de la Cour](#). Le Recueil est publié en collaboration avec Lexum, qui publie les arrêts de la Cour depuis 1992 et le Recueil depuis 2013. Les parties aux instances peuvent citer soit la version imprimée, soit la version PDF du Recueil dans les documents déposés à la Cour.

Cette initiative fait partie des efforts déployés sans relâche par la Cour pour rendre l'information se rapportant à un dossier d'instance plus accessible au public.

Pour de plus amples renseignements, prière de communiquer avec :

Gib van Ert
Conseiller juridique principal
613-996-9296